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Zapisnik sveta staršev Osnovne šole Šentvid, 

ki je bil 28. septembra 2022 ob 17.00 v prostorih OŠ Šentvid, Prušnikova 98, 

Ljubljana 

 

Prisotni: Lista prisotnosti 

 

Dnevni red: 

1. Seznanitev s Poslovnikom dela sveta staršev 
2. Konstituiranje sveta staršev z izvolitvijo predsednika in namestnika 
3. Obravnava Poročila o uresničevanju letnega delovnega načrta (LDN) za preteklo šolsko leto 
4. Obravnava Letnega delovnega načrta (LDN) za tekoče šolsko leto 2022/23 
5. Posredovane pisne pobude in vprašanja staršev 
6. Razno 

 
Dnevni red je bil z glasovanjem soglasno sprejet (vsi ZA, 0 PROTI). 

 

Ad1) 

Predstavniki sveta staršev so skupaj z vabilom prejeli Poslovnik dela sveta staršev. Ravnatelj šole 

gospod Jaka Saje je starše seznanil s Poslovnikom dela sveta staršev. Glede poslovnika ni bilo 

vprašanj in predlogov za spremembo. 

Sklep 1: Predstavniki sveta staršev so potrdili Poslovnik dela sveta staršev. 

  

Ad2) 

Predsednik sveta gospod Jurij Virant bo opravljal svojo funkcijo predsednika še eno leto in se 

strinja s podaljšanjem funkcije. Za namestnico predsednika je bila predlagana gospa Petra Žnidar 

Kozole. Predstavniki staršev so z dvigom rok glasovali za predsednika in namestnico sveta staršev. 

Vsi prisotni predstavniki so glasovali ZA oba predlagana .  

 

Sklep 2: Za predsednika sveta šole je izglasovan gospod Jurij Virant, za namestnico pa gospa 

Petra Žnidar Kozole.  

 

Ad3) 

Člani sveta staršev so dobili Poročilo o uresničevanju LDN s samoevalvacijskim poročilom za 

šolsko leto 2021/22 po elektronski pošti.  

Ravnatelj je predstavil povzetek Poročila o uresničevanju LDN (število učencev, realizacija 

programa, uspeh na NPZ, šole v naravi, interesne dejavnosti, projekti, raziskovalna dejavnost, 

prireditve, delo z učenci z odločbami, tekmovanja iz znanja, bralne značke, raziskovalne naloge, 
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športna področja…). Program je bil v celoti realiziran, tudi šole v naravi in dnevi dejavnosti, ki so 

v preteklem letu odpadle oz. odpadli zaradi epidemije.  

Ravnatelj je tudi izpostavil, da se 28 staršev ni nikoli udeležilo GU ter dobro sodelovanje s četrtno 

skupnostjo na natečaju ob obletnici rojstva Jožeta Plečnika. 

 

Ad4) 

Vsi člani so po elektronski pošti dobili Letni delovni načrt za tekoče šolsko leto. Ravnatelj je 

predstavil le osnutek in izpostavil nekaj stvari: izdelavo novega vzgojnega načrta in hišnega 

reda, pozitivni vidik orientacijskih konferenc, prostorsko stisko na šoli (pomanjkanje prostora za 

telovadbo, pomanjkanje učilnic in kabinetov) idr.  

Predstavnik staršev je opozoril na težave avtobusnega prevoza glede trase in postajališč. 

Gospod ravnatelj in pomočnica sta si po uvodnih roditeljskih sestankih ogledala vse trase 

avtobusov in posredovala na LPP številne pobude in predloge za izboljšave (označbe na cestah, 

table, nove postaje idr.), vendar ostajajo neodzivni. Ravnatelj bo ponovno kontaktiral z 

odgovornimi na LPP in se skušal dogovoriti za skupen sestanek staršev, šole in LPP-ja. 

 

Ad5) 

Do dogovorjenega roka so prišle naslednje pobude oziroma vprašanja: 

• Eden izmed predstavnikov staršev je predlagal postavitev stojal za kolesa in skiroje; 
gospod ravnatelj bo o možnostih postavitve stojal govoril s predstavniki MOL-a; starši so 
predlagali možnost sodelovanja z lokalnimi podjetji pri izdelavi stojal. 

• Naslednje vprašanje se je navezovalo na interesne dejavnosti, katerih nabor naj bi bil po 
mnenju nekaterih staršev skromen. Gospod ravnatelj je pojasnil, da imamo na šoli 28 
interesnih dejavnosti, od tega jih 8 izvajajo zunanji izvajalci. Pri izvajanju interesnih 
dejavnosti smo vezani na telovadnico, ki si jo v popoldanskem času delimo z gimnazijo. 
Sicer ima v dogovori z ravnateljem gimnazije OŠ prednost pri izvajanju pouka in izbirnih 
predmetov, pri interesnih dejavnostih se pa usklajujemo med seboj oz. razpored ur določa 
tudi MOL. S 1. januarjem 2023 bodo v veljavo vstopili novi pogoji sodelovanja z zunanjimi 
izvajalci interesnih dejavnosti, tako da bo potrebno z njimi podpisati nove pogodbe. 
Izvajalcem denarja ne bo več nakazoval MOL, ampak šola, ki bo izvajalcem ponudila toliko 
denarja, kot ga bo dobila s strani MOL-a. Starši podpirajo srednjo varianto, kar pomeni, 
da se strinjajo z izvajanjem dejavnosti pod pogoji, kakršni so bili sedaj (šola ponudi 
izvajalcem toliko denarja za uro, kot ga dobijo naši notranji izvajalci).   

• Starši so pohvalili šolsko prehrano, hkrati pa je eden izmed staršev podal pripombo glede 
korenja v štručki, ki naj bi bilo moteče za otroke. Ostali starši temu niso nasprotovali, saj 
jim je všeč, da otroci jedo zelenjavo. 

• Še vedno se pojavljajo težave z vedenjem učencem na šolskem avtobusu; starejši učenci, 
ki jim ne pripada več šolski avtobus, se vozijo s šolskim avtobusom in zasedejo prostor 
mlajšim učencem, ki jim avtobus pripada. Ravnatelj in pomočnica bosta kontrolirala 
jutranjo vožnjo avtobusa in staršem učencev, ki kršijo dogovor, poslala obvestilo. V 
primeru nadaljnjih kršitev bodo sledila nadaljnja ukrepanja. 
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• Pojavilo se je tudi vprašanje o poklicni usmerjenosti: ali šola izvaja predstavitev poklicev 
devetošolcem. Gospod ravnatelj je pojasnil, da svetovalna služba izvaja poklicno 
svetovanje in da učenci na razrednih urah predstavljajo poklice. Prav tako v 9. razredu 
izvajamo dneve dejavnosti v povezavi z različnimi ustanovami in podjetji (Eles, lesna šola 
Škofja Loka, gradbena fakulteta idr.). V prihodnosti razmišljamo o dnevu poklicnega 
svetovanja, kjer bi starši učencev predstavljali poklice. 

• Po elektronskih medijih staršev je zaokrožilo sporočilo o izsiljevanju mlajših učencev za 
denar s strani starejših učencev. Ravnatelj je pojasnil, da smo o tem obveščeni, vendar je 
stvar še v preverjanju, tako da bo starše o končnih izsledkih obvestil po zaključku. 

 

 

Seja  se je zaključila ob 19. uri. 

 

Ljubljana, 18. 10. 2022      Zapisala: Maruška Kerin 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


